

Møde den: 26. juni 2025
Sted: 5125-101
Tidspunkt: kl. 13:00-15:00

Referat
møde 5 – 2025

Board of studies for engineering sciences (BSE)

Medlemmer:

Keld Lars Bak (VIP BCE)
Lars Erik Bräuner (VIP MPE)
Jens Bennedsen (VIP ECE)
Lars German Hagsten (VIP CAE)
Kira Gottlieb Køpping (Studerende MPE)

Suppleanter

Søren Peder Madsen (VIP MPE)
Karin Stenderup (VIP BCE)

Observatører:

Maibritt Hjorth (Studieleder engineering sciences TECH)
Benjamin Cramon Dam (studererstudievejleder)
Freja Reinholt Mortensen (Studerende, CAE)
Rune Thostrup (SNUK, referent)

Til stede: Maibritt, Lars, Lars Erik, Jens, Kira, Rune

Dagsorden

1. Dagsordenen blev godkendt
2. Løbende aflevering i Wiseflow v. Lars Erik (Bilag 19)
Lars Erik fremsatte to forslag, da Wiseflow har kørt i tre år og flere brugere oplever ifølge Lars Erik problemer. Det første forslag var, at sætte en evaluering i gang, som afdækker erfaringer fra systemets brugere (Studerende, undervisere og censorer).
Det blev også foreslået, at Maibritt kunne tage initiativ til at belyse problemet og tage dialogen med administrationen.
Det blev besluttet, at Lars Erik laver et oplæg til en survey med beskrivelse af rammen for undersøgelsen, surveyspørgsmål og forslag til informanter, som rundsendes til studienævnet.
Det andet forslag var, at godkende en praksis der sikrer at ingen "Take home assignments" skal afleveres i Wiseflow, indtil der foreligger en klar og gennemtestet procedure.
Det blev pointeret, at wiseflow er indkøbt centralt fra AU, og at det ikke er studienævnets beslutning, om der skal bruges Wiseflow.

Forslaget blev ikke vedtaget. Det blev dog foreslået, at det kunne inkluderes i evalueringen.

3. Strukturel studieordningsændring MPE v. Maibritt (Bilag 20) **Godkendt**
4. Strukturel studieordningsændring_MSc BME_forår2026_v2 (Bilag 21) **Godkendt** Strukturel studieordningsændring_MSc CE_forår2026_v2 (Bilag 22) **Godkendt**
5. Strukturel studieordningsændring_MSc EE_forår2026_v2 (Bilag 23) **Godkendt**
6. Gruppedannelse på tværs af kurser v. Lars og Maibritt (bilag 4 fra møde 2) Lars præciserede, at de studerende skal aflevere to forskellige dokumenter og at studerende med flere ECTS skal aflevere et tydeligt separat produkt. **På den baggrund godkender studienævnet denne praksis.**
7. Kursusevalueringer v. Maibritt
Maibritt præsenterede udvalgte kursusevalueringer fra E2024. Data fra forår 2025 er ikke med endnu, da nogle kursusevalueringer endnu ikke er afsluttet.
Derfor blev det besluttet, at kursusevalueringer skal på dagsordenen igen til næste møde den 21. August.
Metoden for SNs gennemgang af kursusevalueringer er at kigge på 4 udvalgte markører: 1) Udbytte af undervisning, 2) arbejdsbyrde, 3) relevans, 4) tilrettelæggelse af undervisningen. Når de skiller sig negativt ud gentagende gange, skal studienævnet være obs på det og gå til fagmiljøet med det. Det blev pointeret, at det er vigtigt at gå til UA og ikke den enkelte underviser.
Jens udtrykte ønske om at vende tilbage til disse kursusevalueringer i F26, for at se om der er sket en ændring.
8. Revideret udgave af *Vejledning vedrørende eksamensoplysninger i kursusbeskrivelser* (Bilag 24) v. Keld, Maibritt, Jens og Kira. **Flyttes til næste møde.**
9. Revideret udgave *Aftaler og beslutninger* v. Keld, Maibritt, Jens og Kira (Bilag 25) **Flyttes til næste møde.**
10. Eventuelt
Kira spurgte til dispensationer for enerum i det nye eksamenshus. Hun havde hørt, at nogle dispensationer blevet afvist pga. Pladsmangel. Det blev besluttet at administrationen undersøger det, og at det tages op på næste møde.